
Valldal Idrettslag 

Styremøte Valldal IL mandag 12. oktober 

  2020 kl 19.30 

     Klubbhuset - Omenås 
 

Einar Hoel,, Odd Lennart Vikene, Ellisiv Jarvik og 2, vara Anne Lene Hjelle og dagleg leiar. 

 

Fotball v/Solfrid Fjeldstad 

Friidrett v/Magne Eivind Glomnes 

Ski v/Jan Ole Fuglem 

Disksport v%Richard Moen 

 

Forfall: Trond Håvoll og Oddbjørn Myklebust 

 

Saksliste: 

37/20 Skiskytterstadion/standplass og turløype/skiløype på Grønningsæter-Høghjelle. 

 

Arbeidsgruppe har vært i sving siden 2017 og arbeidet med dette. 

Årsmøte 10.06.20 førebels godkjenning av planar. Endeleg forslag skal leggast fram for 

Ekstraordinært årsmøte 13. oktober 2020.  

Stadionområdet måle opp arealet- matrikkel. 

Enkle avtaler – kun vinterbruk. 

Leiar, Einar Hoel går systematisk gjennom saksutgreiinga. 

Eigartilhøve, søknadsobjekt, kommunal plan, universiell utforming, behovsvurdering, anlegg, 

kostnader, finansiering og drift. 

Hvordan drifte anlegget blir et fremtidig spørsmål ? 

Lysstolper til løype skal ikkje leggast saman med høgspentlinjer…det skal leggast nytt….nye 

stolpar 

Strømmessig skal ein klare seg med den trafoen  som allereie er der, seier konsulenten. 

Det kan verte mulig med lengre «skiløype» framover Grønningsætra, uten spesielle avtalar – 

ligg ikkje i søknaden. 

Standplass vert asfaltert – mulig noke meir ? 

Parkering kan verte eit problem, kan parkere hos Hans Martin har han sagt. 

Blinkanlegg (brukt) til ca 800.000,- med blyoppsamlere. 

Anne Lene Hjelle stilte spørsmål vedkomande  toalett.  Vil kunne søke samarbeid med 

Nasjonalturistveg og Fjord kommune. 

Generell diskusjon rundt finansiering, sponsormidlar etc….. 

Det skal innhenntast 1..185.000,- i sponsormidlar. 

Tinglysning, oppmåling m.m. tar naturlig endel tid. 

 

Enstemmig Vedtak: 

Saka vert å legge fram for ekstraordinært Årsmøte 13.10.20 



 

  

 

 


